
Protokół nr XLI/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 21 grudnia 2022 roku w godz. 1000 -  1415 w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył XLI Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Sołtysów oraz pozostałych gości  

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

12 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XLI Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XLI Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Klastra Energii 

Powiatu Gostyńskiego i przystąpienia przez Gminę Poniec do Klastra”. Rada Miejska w 

Poniecu w głosowaniu  jednomyślnie przyjęła propozycję Burmistrza Ponieca w sprawie 

przyjęcia do porządku obrad powyższego punktu w pozycji nr 11. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLI Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022, 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2042, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/311/2022 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 8 sierpnia 2022r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 

Gospodarstwa Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi 

Gostyńskiemu, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Klastra Energii 

Powiatu Gostyńskiego i przystąpienia przez Gminę Poniec do Klastra, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Śmiłowie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”, 

14. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej, 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16. Wolne wnioski i zapytania, 

17. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że w związku z dołączeniem do obrad 

radnego Tadeusza Twardego w sesji uczestniczy 13 radnych,  co stanowi  kworum  

pozwalające na podejmowanie uchwał. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.   

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Brak. 

Do obrad dołączyła radna Paulina Zielińska. Obecnych radnych na sesji było 14.  

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLI/343/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLI/344/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2023-2042 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2023 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042. 
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Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2023 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2042.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Pana Dariusza Kielisia                            

o odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  

budżetu Gminy Poniec na 2023 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2042. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał: 

• uchwałę Nr SO-9/0952/87/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 2 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Poniec na 2023 r. 

• uchwałę Nr SO-9/0957/87/202 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 2 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie dotyczące projektu budżetu 

Gminy Poniec na 2023 rok, które stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 15 minut, a po przerwie dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zaznaczył, że budżet na kolejny rok będzie 

bardzo bogaty w inwestycje. Jeśli chodzi o pożyczkę Jessica był to świetny pomysł, dzięki 

temu Gmina zyskała wspaniałe, duże Przedszkolne Samorządowe w Poniecu. Natomiast 

obecna pożyczka Jessica 2 pomoże Gminie doprowadzić do końca remont szkoły w 

Żytowiecku. Nowy budżet będzie bardzo rozwojowy, zapewni lepsze warunki mieszkańcom 

w każdym wieku. Podziękował Burmistrzowi i jego współpracownikom.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że Burmistrz bardzo konkretnie przedstawił 

propozycje na kolejny budżet, jest to bardzo ambitny budżet, ale miejmy nadzieję, że damy 

radę się z niego wywiązać. W poprzednich kadencjach zostało zrobione wiele, ale stało się już 

normą, do dobrego szybko idzie się przyzwyczaić, czeka nas jeszcze wiele inwestycji ale już 

jest bardzo dobrze.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad autopoprawkami, o których Burmistrz wspominał 

już w swojej wypowiedzi. Radni otrzymali wykaz autopoprawek do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042 oraz 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Poniec na rok 2023.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przeprowadził głosowanie autopoprawek tzw. „blokiem”. 

W przeprowadzonym głosowaniu autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej ”za” głosowało 14 radnych. W głosowaniu dotyczącym  
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autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej również ”za” głosowało 

14 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 5 minut przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał 

po naniesieniu zmian.  

 

Po przerwie Zastępca Przewodniczącego Radna Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2023-2042.  

                                                                                  

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/345/2022 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 

Przewodniczący  Rady Jerzy Kusz  stwierdził, że  projekt budżetu  Gminy Poniec na 2023 rok 

wpłynął do Rady Miejskiej do dnia 14 listopada 2022 roku. Został dostarczony radnym                    

z odpowiednim wyprzedzeniem. Projekt budżetu na 2023 rok był opiniowany na  

posiedzeniach czterech komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                                   

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/346/2022 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz wręczył budżet na 2023 rok do realizacji 

Burmistrzowi Ponieca Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 

współpracować by zadania uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Podziękował 

współpracownikom, dyrektorom, kierownikom jednostek, radnym oraz sołtysom za 

dotychczasową pracę oraz życzył wszystkim dalszej dobrej współpracy na rzecz gminy 

Poniec.  

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/311/2022 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 8 sierpnia 2022r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2. 



 6 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/347/2022 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/311/2022 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 8 sierpnia 

2022r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach 

inicjatywy JESSICA 2. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 

2023 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/348/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Piaski w roku 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi 

Gostyńskiemu. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś wyraził swoje niezadowolenie dla budżetu 

powiatu gostyńskiego na rok 2023, ale ze wglądu na mieszańców gminy Poniec jest za 

podjęciem uchwały o pomocy finansowej dla powiatu.  

Radny Mariusz Nowak stwierdził, że co roku gmina dofinansowuje powiat, a powiat jeszcze 

ogranicza zadania na trenie gminy Poniec. Jest to nie w porządku.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że taki układ trwa od lat. Kiedyś dzielono 

finansowanie zadania 50 na 50, teraz jest tak, że jeśli gmina nie dołoży tyle ile powiat chce, 

to w ogóle może nie być inwestycji na drogach powiatowych w naszej gminie. Przeciętny 

mieszkaniec niestety nie wie, która droga należy do powiatu, a która do gminy. Jeśli znajduje 

się na terenie naszej gminy musimy zrobić wszystko, aby była w dobrym stanie.   

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podsumował, że w ciągu kilku lat gmina wydała wiele 

milionów złotych na dofinansowanie dróg powiatowych. Zwrócił się z prośbą do radnych 

powiatowych, aby zwrócili uwagę na posiedzeniu powiatu, na bezpieczeństwo na drogach 

powiatowych oraz o zaproszenie innych gmin do podzielenia się swoimi środkami na rzecz 

dróg powiatowych, tak jak robi to Gmina Poniec. Na konwencie burmistrzów i wójtów coś 

innego zostało ustalone odnośnie podziału środków z Polskiego Ładu, a coś innego zostało 

potem przegłosowane, nie powinno się tak postępować. Zależy nam na bezpieczeństwie na 

drogach, dlatego nasz gmina wykona ścieżkę rowerową od Ponieca do Zawady i dalej do 

granicy z Bojanowem.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/349/2022 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi Gostyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Klastra Energii 

Powiatu Gostyńskiego i przystąpienia przez Gminę Poniec do Klastra. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz 

Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/350/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Klastra Energii Powiatu Gostyńskiego i 

przystąpienia przez Gminę Poniec do Klastra. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Śmiłowie, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/351/2022 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Śmiłowie, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że powyższy program wymaga okresowej 

aktualizacji. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji, na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone 
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zapytania. Jeśli nie będzie sprzeciwu, prosił o przejście do głosowania bez dyskusji. Radni nie 

zgłosili sprzeciwu.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLI/352/2022 

w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Poniec”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 14. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska w 

obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XL Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Brak 

 

Pkt  16. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak 

 

Pkt 17. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XLI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1415 dokonał zamknięcia obrad 

Sesji.   

 

 

    Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 
    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


